 معدلات الأمية لدى الذكور والإناث (15 سنة فأكثر) حسب المنطقة، 2003

Males and Females (15 Years and above) Illiteracy Rates By Region, 2003
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يلاحظ ارتفاع معدلات الأمية للإناث مقارنة مع الذكور في الأراضي الفلسطينية (12.6%، 3.7%) على التوالي.  كما تزيد معدلات الأمية للإناث في

الضفة الغربية عنها في قطاع غزة على عكس الذكور حيث تزيد نسبة الأمية في قطاع غزة عنها في الضفة الغربية.

Females Illiteracy Rates is higher in the Palestinian Territory compared with males (12.6%, 3.7%) respectively, Females Illiteracy Rates is higher in West Bank than Gaza Strip, While it is higher for males in Gaza Strip than West Bank males.
التوزيع النسبي للصحفيين حسب المنطقة والجنس، 2003

Percentage Distribution of Journalists By Region and Sex, 2003
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20% من الصحفيين في الأراضي الفلسطينية نساء مقارنة ب 80% من الصحفيين هم رجال، وتزداد نسبة النساء اللواتي يعملن في الصحافة في قطاع غزة

عنها في الضفة الغربية (30.2%، 15.5%).

20% of Journalists in the Palestinian Territory are Women against 80% Men. The Percentage of  Women Journalists in Gaza Strip is double of  the West Bank ( 30.2% against 15.5%).
نسبة القوى العاملة المشاركة للأفراد 15 سنة فأكثر في الأراضي الفلسطينية حسب الجنس، 1998- 2003

 Labour Force Participation Rate for Persons (15 Years and above) in the Palestinian Territory

 by Sex,  1998-2003
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  شهدت نسبة مشاركة النساء والرجال في القوى العاملة ارتفاعاًً في العام 2003 لتبلغ (12.8%، 67.6%) على التوالي، مقارنة مع العامين السابقين.

 Labour Force Participation Rate for Women and Men Increased in 2003 (12.8%, 67.6%) Respectively, Compared with Last

 Two Years.  
الأسر الخاصة حسب جنس رب الأسرة والمنطقة، 2002

Private Households by Sex of Head of Household and Region, 2002
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 12% من أرباب الأسر في الأراضي الفلسطينية هم نساء مقابل 88% رجال للعام 2002، وتزيد نسبة النساء أرباب الأسر في قطاع غزة عنها في الضفة الغربية.

12% of Head of Households in the Palestinian Territory are Women Against  88% are Men in the Year 2002, The   Percentage of Women Head of Households in Gaza Strip is Higher than those in the West bank .
التوزيع النسبي للوفيات في الأراضي الفلسطينية حسب الجنس وسبب الوفاة، 2002

Percentage Distribution of Deaths in the Palestinian Territory By Sex and Cause of Deaths, 2002
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 تشكل أمراض القلب والشرايين سبباً لثلث الوفيات بين الإناث في الأراضي الفلسطينية مقارنة بالربع تقريباً من الذكور.

Cardiovascular diseases was a cause of  one third of Female Deaths against  one fourth for Males in the Palestinian Territory.
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